東華三院馬振玉紀念中學 <u>活動通告 148/24-25</u> 「第二十七屆全港中小學普通話演講比賽 2025」分區複賽

敬啟者:

為了讓學生展示學習普通話的成果,本校將參與全港中小學普通話演講比賽。有關比賽詳情臚列如下:

日	期	:	四月二十六日(星期六)
時	間	:	下午 1:00-下午 5:00 (下午 1:00 報到)
地	點	:	東華三院東蒲 (港鐵鑽石山站 A2 出口)
交	通	:	學生須自行前往活動地點
費	用	:	全免
備	註	:	學生必須穿著本校校服參與比賽

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動,並於四月二十五日(星期五)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與黃晉老師或羅晶晶老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二五年四月十一日

——————————————————————————————————————		
	<u> </u>	
	·	
	車 莊 二 院 馬 振 玉 紀 今 中 學	班號:

活動通告 148/24-25

「第二十七屆全港中小學普通話演講比賽 2025」分區複賽

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署	:	
家長姓名	:	

學生聯絡電話:

家長聯絡電話:

二零二五年 月 日 *請刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 148/24-25 The 27th Hong Kong Primary and Secondary Schools Putonghua Speech Contest 2025

11th April 2025

Dear Parents

In order to allow students to demonstrate their achievements in learning Putonghua, our school is going to participate in the Putonghua Speaking Contest. For more details, please refer to the Chinese version.

Please return the e-reply slip on or before 25th April 2025 (Friday). Please free feel to contact Mr Wong Chun or Ms Law Ching Ching on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.